



中國香港汽車會

HONG KONG, CHINA AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918



The main **FIA (Fédération Internationale de l'Automobile) Conference and Extraordinary General Assemblies** took place recently from **June 23 to 25, 2026**. Hong Kong, China Automobile Association was invited to participate the Conference at the **Galaxy International Convention Centre in Macau**, the event brought together more than 450 senior FIA delegates across mobility and motorsport from 149 countries, offering the opportunity to address key initiatives in road safety, sustainable mobility, regional sporting growth, and innovation in transport, with FIA President, **Mohammed Ben Sulayem** in attendance.

Event Highlights:

- **Global Strategy & Mobility:** Delegates participated in three days of workshops and general assemblies focused on defining the future of global motorsport and mobility.
- **Key Themes:** Discussions centered on driving safer, more sustainable, and accessible mobility solutions, as well as shaping the regulatory framework for motor sports at every level.
- **Leadership Attendance:** FIA President **Mohammed Ben Sulayem** attended to address key initiatives alongside global federation leaders.

President Remarks

Julian Cheung, President of the HKAA, said: "We are honoured to participating in the FIA Conference in Macau by representing Hong Kong, China Automobile Association with other fellow Members from across the world. The Annual Conference provides a valuable opportunity to reflect on the progress we have made together over the past year and shape the priorities that will drive our Federation forward."



Mohammed Ben Sulayem, FIA President, said: "This conference provides a valuable opportunity to bring together our community and help shape the future of global motorsport and mobility. As we continue to grow participation, advance innovation, and improve road safety worldwide, these discussions are more important than ever."



The Fédération Internationale de l'Automobile (FIA) is the governing body for world motor sport and the federation for mobility organisations globally. It is a non-profit organisation committed to driving innovation and championing safety, sustainability and equality across motor sport and mobility.

Founded in 1904, with offices in Paris, London and Geneva, the FIA brings together 245 Member Organisations across five continents, representing millions of road users, motor sport professionals and volunteers. It develops and enforces regulations for motor sport, including six FIA World Championships, to ensure worldwide competitions are safe and fair for all.



Marsh Road, Wanchai Reclamation, Hong Kong

Tel: (852) 3583 3638 Fax: (852) 3583 4120 Email: general@hkaa.com.hk Website: www.hkaa.com.hk



中國香港汽車會

HONG KONG, CHINA AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918



於 2026 年 6 月 23 日至 25 日，Fédération Internationale de l'Automobile (FIA) 在澳門銀河國際會議中心舉辦年度大會及會議。中國香港汽車會受邀出席了此次盛會；活動匯集來自 149 個國家、涵蓋 mobility 與 motorsport 領域的 450 多位 FIA 高層代表，共同探討"道路安全"、"可持續出行"、"區域賽車運動發展"及"交通創新"等相關議題，FIA 主席，Mohammed Ben Sulayem 亦親臨現場。

活動內容涵括：

- **全球策略與旅遊**：與各會代表參加了為期三天的研討會及全體會議，共同探討全球 mobility 與 motorsport 領域的未來發展方向。
- **核心議題**：討論聚焦於推動更安全、更永續且更具包容性的 mobility 解決方案，以及建立各級 motorsport 的監管架構。
- **高層出席**：FIA 主席 Mohammed Ben Sulayem 出席會議，並與全球各會會長及主席一齊，就各項提案及新措施發表演講。

主席感言

中國香港汽車會(HKAA)主席，張劍雄先生 (Julian Cheung) 表示：「我們深感榮幸能代表中國香港汽車會，與來自世界各地的其他成員一齊，參加在澳門舉辦的 FIA 大會。此次年會不僅讓我們有機會回顧過去一年共同取得的進展，更為我們確立推動 FIA 向前發展的各項提案，給予寶貴契機。」



FIA 主席 Mohammed Ben Sulayem 表示：「本次大會提供了一個寶貴的契機，給予我們機會匯聚全球各會會長及主席一齊，共同塑造全球 mobility 與 motorsport 領域的未來。隨著我們不斷擴大參與度、推動創新並提升全球道路安全水平，這些探討顯得極為重要。」

FIA 是世界賽車運動的管理機構，也是全球旅遊組織的聯合會。作為一個非營利組織，FIA 致力於在賽車運動和旅遊領域推動創新，並倡導安全、永續發展與平等。

FIA 成立於 1904 年，在巴黎、倫敦和日內瓦設有辦事處，匯聚了來自五大洲的 245 個成員組織，代表著數以百萬計的道路使用者、賽車運動專業人士及志工。該組織負責制定並執行賽車運動（包括六項 FIA 世界錦標賽）的相關規則，以確保全球各項賽事對所有參與者既安全又公平。



Marsh Road, Wanchai Reclamation, Hong Kong

Tel: (852) 3583 3638 Fax: (852) 3583 4120 Email: general@hkaa.com.hk Website: www.hkaa.com.hk